
 

Αθήνα,  11  Φεβρουαρίου   2025 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας  

 

Θέμα: «Η Κυβέρνηση απαξιώνει το επάγγελμα των οδοντοτεχνιτών» 

Σύμφωνα με την υπ. αρ. πρωτ. Γ1β,δ,/Γ.Π/24815/24-12-204 εγκύκλιο του Υπουργείου Υγείας η οποία 

εκδόθηκε εσπευσμένα, μία μέρα πριν τα Χριστούγεννα και χωρίς προηγούμενη  συζήτηση και 

ενημέρωση του  Πανελλήνιου  Συλλόγου  Οδοντοτεχνιτών (ΠΣΟ), επιτρέπεται στους ιδιώτες  

οδοντιάτρους να διαθέτουν  στο ιατρείο τους και να κάνουν χρήση του συστήματος  CAD/CAM για τους 

ασθενείς τους.  

Η παραπάνω εγκύκλιος ουσιαστικά οδηγεί σε απαξίωση και αναπόφευκτα σε κλείσιμο των 

εργαστηρίων οδοντοτεχνιτών αφήνοντας εκτός εργασίας πάνω από 2000 εργαζόμενους. Επίσης 

υποβαθμίζει  το τμήμα της  Οδοντικής Τεχνολογίας του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής με σοβαρές 

επιπτώσεις στους φοιτητές του. 

Σύμφωνα με το νόμο 5034/2023, οι οδοντοτεχνικές εργασίες αφορούν μόνο τους  οδοντοτεχνίτες οι 

οποίοι υποχρεούνται να συμμορφώνονται με συγκεκριμένα πρότυπα και προδιαγραφές σε ειδικώς 

αδειοδοτημένα οδοντοτεχνικά εργαστήρια, να είναι κάτοχοι αντίστοιχης επαγγελματικής άδειας και στην 

περίπτωση της χρήσης του συστήματος CAD/CAM να έχουν εξειδικευμένη εκπαίδευση. Στη περίπτωση 

των οδοντίατρων, ακολουθούνται άλλες διαδικασίες που σχετίζονται με την οδοντιατρική επιστήμη, 

γεγονός που θέτει θέματα ποιότητας του οδοντοτεχνικού προϊόντος  για τον ασθενή και θέματα υγιεινής 

και ασφάλειας των εργαζομένων.  

Επειδή η προαναφερθείσα εγκύκλιος ουσιαστικά αντιβαίνει στο γράμμα και στο πνεύμα του νόμου 

5034/2023 στηριζόμενη σε ένα παλαιότερο νόμο, τον 1666/1986 που επέτρεπε στους οδοντιάτρους να 

δημιουργούν προσωρινές κατασκευές για την ανακούφιση του ασθενούς. 

Επειδή η εγκύκλιος φέρεται να έχει εκδοθεί σε συνέχεια της γνωμοδότησης της Εθνικής Επιτροπής 

Στοματικής Υγείας (ΕΕΣΥ)  στην οποία μετέχουν σχεδόν κατ’ αποκλειστικότητα οδοντίατροι επομένως 

μπορεί να τεθεί ένα ζήτημα μεροληπτικής κρίσης της ΕΕΣΥ για το συγκεκριμένο ζήτημα. 

Επειδή η Κυβέρνηση συστηματικά ανοίγει το δρόμο στην συγκέντρωση των υπηρεσιών υγείας σε 

μεγάλα επιχειρηματικά συμφέροντα απαξιώνοντας τις μικρομεσαίες επιχειρήσεις οι οποίες αποτελούν 

την ραχοκοκαλιά της οικονομικής  ανάπτυξης στη χώρα  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3290

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/2/2025



Ερωτάται ο αρμόδιος κ. Υπουργός :  

1. Προτίθεται να αποσύρει άμεσα την επίμαχη εγκύκλιο η οποία απαξιώνει τον 

οδοντοτεχνικό κλάδο, οδηγεί στο κλείσιμο των εργαστήριών τους και θέτει σε κίνδυνο 

τόσο τους ασθενείς όσο και τους εργαζόμενους;  

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 

Ψυχογιός Γιώργος 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Γαβρήλος Γιώργος 

 

Δούρου Ειρήνη(Ρένα) 

 

Ζαμπάρας Μίλτος 

 

Καλαματιανός Διονύσιος 

 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 



 Μπάρκας Κώστας 

 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

 

Παπαηλιού Γεώργιος  

 

 




